
 

 

 

 

 

 

VERSLAG BESTUURSVERGADERING SPORTRAAD  27 september 2016 
 
Aanwezig Léon De Wulf, Daniël Claes, Annelies Vanbeneden, Anna-Marie 

Pauwels 
Verontschuldigd Johan Trappeniers, Kathleen Aché, Patrick Desmedt, Luc Maes, Roger 

Decnijf 
Waarnemer Ann Vannerem, Wim Huygen  
Verslag  Wim Huygen  
 

 
1. Goedkeuring verslag bestuursvergadering 2 juni 2016 en AV 9 juni 2016 
Verslagen worden goed gekeurd. 

 
2. Briefwisseling 
- Jeugdsportival zondag 2 oktober te Hofstade: laatste editie   
- Jaarrekening 2015 in orde zonder opmerkingen Sport Vlaanderen, subsidies gemeente 
volledig uitbetaald 
- Sporterfgoed: Gezocht: vrijwilligers voor inventarisatie van sporterfgoed in hun eigen 
streek 
 
3. Oproep kampioenenhuldiging 
Kampioenenhuldiging: wie aanwezig + behouden scenario? Zelfde locatie? 
Op de bestuursvergadering in december worden de kandidaturen besproken.  
=> artikel zoeklicht november, nieuwsbrief verenigingen, mail naar kampioenen van de 
afgelopen jaren => indienen kandidaturen tem 10 december 
=> kort daarna SR plannen => Woensdag 14 december 
=> criterium voor kandidaturen waarbij er een beperkt aantal deelnames zijn wordt 
tijdens volgende SR besproken 

 
4.   Scholenveldloop 
 
Aanwezig: Ann, Léon, Daniël, Patrick en Luc 
Niet aanwezig: Johan Trappeniers, Anna-Marie, Roger, Kathleen 
 
Het schema van de scholenveldloop wordt nog eens van start tot einde doorlopen. We 
spreken af wie verantwoordelijk is voor welke groep/taak/… Extra aandacht voor 
opbouw parcours en afbraak parcours. Voor de afbraak zullen we op het moment zien 
wie kan. De leerlingen van het Zavo doen alle binnennadars op de piste. De nadars in het 
bos doen de werkmannen. 
 
Donderdag om 20u wordt er afgesproken voor de opbouw. Daniël en Patrick zullen dit 
doen. De rollen lint zullen bij de zaalwachter liggen. 
 
De optie om de overgang piste-bos anders te organiseren zodat er meer ruimte is wordt 
bevestigd. Wim bespreekt dit nog met de LO-leerkrachten voor definitief ok. 

 

Sportraad Kortenberg – sportraad@kortenberg.be 

 

Sportdienst Kortenberg – De Walsplein 30, 3070 Kortenberg -  

02/7552287 – www.kortenberg.be  

 

 



5.   Varia  
 
Wim 
- Vakantiewerking: extra toelage LO leerkrachten => 2 LO leerkrachten waren actief 
de afgelopen zomer. Zij waren ook vorige zomer actief. Telkens 1 week.  
Hiervoor dienen zij ook nog 100 euro extra te ontvangen. Wim bezorgt de nodige info 
aan Daniël. 
 
- Toelage adviesraad wordt aangevraagd met overzicht jaarverslag 2015 en begroting 
2016. Aanvraag wordt ondertekend door Léon en Daniël. 
 
- Toekomst regiowerking provincie: 2017 ook nog in de huidige samenwerking van 7 
gemeenten en coördinatie door medewerker provincie Vlaams-Brabant. In de 
toekomst zal Sport Vlaanderen een rol opnemen in deze coördinatie. Welke rol dit zal 
zijn moet op termijn nog duidelijk worden.  
 
- Loopomlopen stand van zaken. Verdere opvolging? Patrick heeft alle gegevens maar 
moet deze nog bezorgen aan Wim.  
 
Annelies 
- One mile a day opgestart in GBS De Negensprong. Alle info over het initiatief kan je 
raadplegen via deze link: http://www.onemileaday.be/about.html  
 
Léon 
- Situatie voetbal gemeente Kortenberg wordt geschetst. Sporting Erps-Kwerps blijft 
bij hun standpunt om niet te fusioneren. Sporting Kortenberg en Standaard 
Meerbeek samenwerking loopt stroef en geeft absurde situaties van spelers die 
ingedeeld worden in een A & B ploeg, die ingeschreven worden bij de ene ploeg maar 
wel trainen en wedstrijden spelen voor de andere ploeg. 
Léon zijn voorstel is dan ook dat de samenwerking enkel mogelijk, duidelijk en 
kwalitatief is indien de verschillende jeugdploegen allemaal samen werken onder 1 
gemeenschappelijke noemer. Indien dit voor het seizoen 2017-2018 niet wordt 
behaald zal Léon een stap terug zetten na al de gedane inspanningen voor het 
jeugdvoetbal van Kortenberg. Dirk Timmermans, al jarenlang de motor voor het 
voetbalbestuur van Standaard Meerbeek, is ook aan zijn laatste seizoen bezig. 
 
Anna-Marie 

 - Geeft door dat er een volleybalpaal in sporthal Erps-Kwerps niet meer goed is. Wim 
 neemt dit op met de zaalwachter en club indien nodig. 
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